
Voorstel: 
 
Met ingang van seizoen 2025-2026, of zoveel eerder als mogelijk, volgen wij als District Eem- en Flevoland 
onvoorwaardelijk de KNBB-reglementen van de teamcompeCCe, zoals vastgelegd in het document 
Reglement LandscompeCCe (WRLC) en die van de persoonlijke kampioenschappen, zoals vastgelegd in het 
document Wedstrijdreglement PK (WRPK). Afwijkende reglementen die zouden gelden voor het District 
Eem- en Flevoland kunnen alleen van toepassing zijn als in de KNBB-reglementen uitdrukkelijk staat 
aangegeven dat districten de bevoegdheid hebben om in voorkomend geval af te wijken van het aldaar 
genoemde. Ook aanvullende, beperkende, maatregelen die niet in het KNBB-reglement staan worden niet 
meer toegestaan. 
 
Ingediend door: 
Almere ’83  BV D.O.S.  BC Hoevelaken   K.O.T.  Swi; ’71    
BBC    BV De Eng  BOK    O.O.O.      
BV B.I.O.S.  BV Leusden  De Baggelaar   R.A.D.I.O. 
 
Op dit moment gaat met name om de volgende drie gevallen in de teamcompe11e. Dat zijn: 
 
1. Reserve en vaste spelers. 
Allereerst een voorbeeld van iets dat op de planning staat. Afgelopen zomer werd, zonder dat het in de 
wedstrijdleidersvergadering was besproken, besloten dat reservespelers in een spelsoort (dus libre of driebanden) maximaal 4 
keer mogen spelen en dat vaste spelers die in meerdere teams opgesteld staan na 4 wedstrijden moeten kiezen voor één van de 
teams om verder te mogen spelen. De KNBB heeH in de reglementen staan dat dit van toepassing mag zijn voor 
een compe22e (dus bijvoorbeeld B1, B2, C1 of C2 etc.) maar niet voor een spelsoort. Dat laatste is eigenlijk ook wel logisch als 
iemand in 2 teams zit in bijvoorbeeld een B2 compe11e. Maar het is niet preMg als iemand zowel in een C2- als een C3-team is 
opgesteld, dat bijt elkaar namelijk niet en het blijkt steeds las1ger te zijn op teams samen te stellen zonder de hulp van spelers 
die in meerdere teams willen en kunnen spelen. Na protesten van verschillende verenigingen is deze regel 1jdelijk door het 
districtsbestuur teruggetrokken met de mededeling dat dit voorstel opnieuw gedaan zal worden. 
 
2. Maximaal aantal spelers per team. 
De KNBB heeH een paar jaar geleden het maximum aantal spelers per team verruimd van 8 naar 10. De mo1va1e daarvoor was 
dat daarmee minder dubbelwedstrijden gespeeld hoeven te worden en dat ook minder vaak wedstrijden moeten worden 
uitgesteld. De prak1jk in ander districten en ook landelijke compe11es heeH uitgewezen dat dit het geval is. Ons district staat 
niet meer dan 8 spelers per team toe terwijl maximaal 10 dus in de reglementen van de KNBB staat. Met de toenemende 
vergrijzing zal blijken dat het preMg is om meer dan 8 spelers per team op te kunnen geven. Het is ook onduidelijk wat de 
mo1va1e van ons districtsbestuur is om vast te houden aan maximaal 8 spelers per team. 
 
3. Dubbelwedstrijden in de laatste 4 compe22eronden. 
In ons district is het niet toegestaan om in de laatste 4 wedstrijdronden een dubbelpar1j te spelen. Het argument daarvoor is dat 
er sprake kan zijn van wedstrijdvervalsing. In de reglementen van de KNBB staat hier niets over. In het aanvullend reglement van 
ons district staan sanc1es als toch zo’n dubbelwedstrijd gespeeld wordt. Allereerst kan de vraag gesteld worden of er inderdaad 
sprake zal zijn van wedstrijdvervalsing. We spelen met handicaps en de dubbelpar1j moet met één interval extra gespeeld 
worden. Is dat een garan1e voor winst? De sanc1es worden de laatste jaren niet of onjuist toegepast, zo worden teams 
uitgesloten van een gewestelijke finale terwijl dat niet als sanc1e genoemd staat. Een andere sanc1e is dat de punten naar de 
tegenpar1j gaan tot een maximum van 10. Maar is dit juist geen compe11evervalsing? Waarom geen 12, de tegenstander wordt 
zo immers de mogelijkheid ontnomen om 12 punten te halen. De KNBB heeH niet voor niets deze beperkende regel niet in haar 
reglementen opgenomen. En met maximaal 10 spelers in een team is de kans op het moeten spelen van een dubbelpar1j ook 
aanzienlijk kleiner. 
 
Er zijn ook bepalingen in ons aanvullend regelement die precies hetzelfde beschrijven als hetgeen in de 
reglementen van de KNBB staat. Dat is niet zinvol en kan uit ons aanvullend reglement verwijderd worden. 
 
Tot slot, een aanvullend reglement in het district is zeker zinvol. Daar kunnen zaken geregeld worden die 
niet in het KNBB-reglement (kunnen) staan, zoals hoe beslissingswedstrijden gespeeld worden als er 
meerdere poules in een bepaalde compeDDe zijn, hoe wedstrijden uitgesteld kunnen worden en wat te 
doen als een team niet komt opdagen en hoe de puntentelling geldt per compeDDe. Maar beperkende 
regels die de KNBB niet zinvol vindt moeten wij als district niet willen. Met het ouder worden van onze 
leden worden de genoemde beperkingen eerder een last dan een verrijking. 


